



David Dowdles
Directeur Général Délégué

September 10, 2018

Dear Parents,

Director General's Lectures Series 2018-2019

Further to our successful series of lectures initiated last year, I wanted to send you this brief introduction to our programme of lectures for the 2018-2019 academic year.

The first Director General's Lecture will be delivered on Wednesday September 12th by two prominent British scientists Professor Peter Ford, MBE, from the University of Bath and Professor Vincent Smith, MBE, from the University of Bristol. They join us courtesy of a kind introduction of our new colleague Dr Éric Demoncheaux and will be delivering two lectures on Physics: 'Have fun with Liquid Nitrogen' for the Primary pupils and 'Einstein Discoveries' for lower and upper middle school students.

These inaugural talks will be followed over the course of this year by a programme of monthly lectures covering a broad range of subjects and speaker profiles. We will welcome a former French Ambassador to China; a member of the Hermès family and the current Director General of Hermès International; a prominent French physician; an international correspondent of Le Figaro; an international expert in innovation and artificial intelligence. Attached is the draft schedule of lectures which will be updated in due course.

All senior students and interested parents are warmly invited and encouraged to join us for these formal talks which will begin promptly at 5:30pm either in the theatre or in Le Vallon house on the respective dates.

My particular thanks to my colleagues Nathalie André, Claude Dulak and Mathieu Thomas de la Pintièrre for their respective roles in making this important initiative possible at Ecole des Roches.

Yours sincerely,

David Dowdles
Director General (Délégué)





David Dowdles
Directeur Général Délégué

Verneuil d'Avre et d'Iton, le 10 septembre 2018

CYCLE DE CONFÉRENCES DU DIRECTEUR GÉNÉRAL 2018-2019

Chers parents,

À la suite du succès rencontré par le cycle de conférences mis en place l'année dernière, je souhaitais vous envoyer cette brève présentation du cycle de conférences pour l'année scolaire 2018-2019.

Les deux premières conférences seront données mercredi 12 septembre par deux scientifiques britanniques réputés, le Professeur Peter Ford (Membre de l'Ordre de l'Empire Britannique) de l'Université de Bath et le Professeur Vincent Smith (Membre de l'Ordre de l'Empire Britannique) de l'Université de Bristol. Ils viendront grâce à l'aimable suggestion de notre nouveau collègue Dr. Éric Demoncheaux et interviendront pour deux présentations sur la science physique : « S'amuser avec l'azote liquide » pour les élèves du primaire, et « Les découvertes d'Albert Einstein » destinée aux collégiens et lycéens.

Les deux séances inaugurales seront suivies d'un programme de conférences mensuelles réparties sur l'ensemble de l'année et couvrant un large éventail de sujets et d'intervenants. Ainsi nous accueillerons un ancien Ambassadeur de France en Chine, un membre de la famille fondatrice d'Hermès et actuel directeur général d'Hermès International, un médecin andrologue réputé, un grand reporter du Figaro, un conférencier expert sur les questions d'innovation et d'intelligence artificielle, etc. Vous trouverez en pièce jointe un premier aperçu des conférences prévues à ce jour, liste qui sera mise à jour à mesure que de nouvelles interventions se confirmeront.

Tous les élèves du cycle lycée et les parents d'élèves intéressés sont chaleureusement invités et encouragés à assister à ces conférences qui auront lieu soit au théâtre ou soit à la maison du Vallon à partir de 17h30 aux dates précisées dans le calendrier.

J'adresse mes remerciements à mes collègues Nathalie André, Claude Dulak et Mathieu Thomas de la Pintièrre qui ont rendu possible l'organisation de ces événements à l'École des Roches.

Bien à vous,

David Dowdles
Directeur Général Délégué

